

April 29, 2010

Le 29 avril 2010

Coram: Binnie, Fish and Charron JJ.

Coram : Les juges Binnie, Fish et Charron

**BETWEEN:**

**ENTRE :**

Gladys Alexis

Gladys Alexis

Applicant

Demanderesse

- and -

- et -

P.C. Darnley, Badge No. 7909, P.C.  
Shannon McParland, Badge No. 7100,  
Toronto Police Services Board, Scarborough  
General Hospital, Jane Doe and Michael  
Heiber

P.C. Darnley, Badge N° 7909, P.C. Shannon  
McParland, Badge N° 7100, Toronto Police  
Services Board, Scarborough General  
Hospital, Jane Doe et Michael Heiber

Respondents

Intimés

**JUDGMENT**

**JUGEMENT**

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C50058, 2009 ONCA 847, dated December 2, 2009, is dismissed with costs to the respondents P.C. Darnley, Badge No. 7909, P.C. Shannon McParland, Badge No. 7100, Toronto Police Services Board, Scarborough General Hospital and Michael Heiber.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accordée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C50058, 2009 ONCA 847, daté du 2 décembre 2009, est rejetée avec dépens en faveur des intimés P.C. Darnley, Badge N° 7909, P.C. Shannon McParland, Badge N° 7100, Toronto Police Services Board, Scarborough General Hospital et Michael Heiber.

J.S.C.C.  
J.C.S.C.